
Protokół Nr XV/08 
z piętnastej sesji Rady Gminy Męcinka  

odbytej w dniu 20 lutego 2008 r.  
 
Na stan 15-tu radnych w sesji uczestniczyło 14-tu radnych.  Nieobecna radna 
Jolanta Dubińska.  
Oprócz radnych w sesji uczestniczyli :  
1. Wójt Gminy – Zbigniew Przychodzeń , 
2. Zastępca Wójta – Andrzej Czech, 
3. Sekretarz Gminy – Zygmunt Melner,  
4. Skarbnik Gminy – Józef Święcicki, 
5. Sołtysi wsi wg. listy obecności, 
6. Kierownik GBP – Teresa Witowska, 
7. Redaktor NGJ – Agnieszka Śmiłowska.  
Otwarcia piętnastej sesji  Rady Gminy Męcinka dokonał i obradom 
przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy  Stanisław Prędkiewicz  
wypowiadając formułę: „Otwieram piętnastą sesję  Rady Gminy Męcinka”. 
Na wstępnie stwierdził, Ŝe na sali obrad obecnych jest 14-tu radnych , co stanowi 
quorum przy którym rada gminy moŜe obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
Po przywitaniu radnych i zaproszonych gości przewodniczący przedstawił 
porządek posiedzenia, który przewidywał :   

1. Otwarcie sesji. 
2. Informacja Wójta Gminy o pracy w okresie od ostatniej sesji.  
3. Zgłaszanie interpelacji i zapytań.  
4. Sprawozdania  Komisji Rady Gminy z działalności za okres od początku 

kadencji : 
1/ Rewizyjnej,  

      2/ Komisji Planowania i BudŜetu, Oświaty i Spraw Społecznych  
      3/ Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury Technicznej. 
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie :  

1/ zmieniającej uchwałę w sprawie  gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii 
na 2008 rok, 
2/ regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 
3/ odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego, 
4/ wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy wsi śarek wraz z 
przysiółkiem do tej wsi o nazwie Brachów, 
5/ regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników 
wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach 
oświatowych prowadzonych przez Gminę Męcinka na rok 2008, 
6/ zasad udzielania stypendiów dla uczniów i studentów, 



 2 

7/ przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej we Wrocławiu, 
8/ zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej, 
9/ zmian w budŜecie gminy Męcinka na 2008 rok.   

6. Sprawy róŜne . 
7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
8. Zamknięcie sesji.  

Zastępca Wójta  zgłosił wniosek o wprowadzenie pod obrady dodatkowego 
projektu uchwały w sprawie  zwolnienia od obowiązku realizacji  tygodniowego 
wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczyciela 
zatrudnionego na określonym stanowisku w szkole prowadzonej przez gminę 
Męcinka. 
Radni nie wnieśli uwag do zgłoszonego wniosku.  
Przewodniczący rady poddał pod glosowanie wprowadzenie zmiany w porządku 
obrad zgodnie z wnioskiem. 
Za wprowadzeniem zmiany glosowało 14-tu obecnych na sesji radnych.  
Przewodniczący rady stwierdził, Ŝe Rada Gminy Męcinka wprowadziła zmianę 
do porządku obrad.  
 
Ad. 2.  
Wójt Gminy przedstawił informację nt. działalności w okresie od ostatniej sesji 
tj. od 20-go grudnia 2008 r.  
Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
  
Ad. 3.  
Radny Worończak  Eugeniusz z Chełmca 
1/ Kiedy będzie  budowana świetlica w Chełmcu.  
2/ Kiedy zostaną wykopane korzenie w parku w Chełmcu.  
3/  Zgłosić do powiatu konieczność wykonania remontu drogi Chełmiec w k/ 
Myśliborza. 
4/ Zgłosić do Wojewódzkiego Zarządu Dróg konieczność remontu drogi przez 
wieś.  
5/ Urządzić plac zabaw przy szkole w Piotrowicach. Przedszkole otrzymało 
sprzęt do zamontowania.  
6/ Przy boisku sportowym w Chełmcu przerwano prace związane z wycięciem 
topoli.  
Do zgłoszonych interpelacji i zapytań przez radnego Wójt Gminy ustosunkował 
się następująco :  
(Eugeniusz Worończak) W sprawie budowy świetlic odwiedził gminę Ruja i 
Marciszów, gdzie powstały tego typu obiekty. Termin budowy obiektów 
nowych i remontów uzaleŜniony jest od moŜliwości pozyskania środków na ten 
cel.  
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Korzenie zostaną usunięte w późniejszym terminie, gdy będzie dostępny sprzęt i 
pracownicy wrócą z zaległych urlopów. 
Wnioski w sprawie remontów dróg zostaną przekazane do ich zarządców.  
W związku z przygotowaniem rozbudowy szkoły w Piotrowicach wstrzymane 
są w chwili obecnej plany urządzania k/ tego obiektu. Niemniej moŜna będzie 
wiosną   zamontować sprzęt przekazany przez fundację.  
Prace związane z wycięciem topoli będą kontynuowane po uzyskaniu 
odpowiedniego sprzętu.  
W sprawie  zgłoszonego wniosku o remont drogi powiatowej Chełmiec – 
Myślibórz głos zabrał obecny  na sesji radny powiatu Józef Szatkowski. 
Poinformował obecnych, Ŝe w skład rady powiatu wszedł zaledwie dwa 
miesiące temu. Nie zna dokładnie planu remontów dróg powiatowych, ale 
pozyska taką informacje i odnośnie moŜliwości remontu tej drogi poinformuje 
radnego na następnej sesji.  
 
Na pozostałe interpelacje i zapytania zgłoszone na piśmie przez radnych : 
Mariola Mikołajczyk, Franciszek Rudziec, Zdzisława Wachowska, Lesław 
Sitarz i Janusz Hołyński  wójt gminy odpowiedział w punkcie  7 sesji. 
 
Ad. 4.  

Sprawozdanie z pracy komisji stałych Rady Gminy Męcinka za okres od początku 
kadencji przedstawili:   
1/ Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Eugeniusz Worończak.  
2/ Przewodniczący Komisji BudŜetowo – Finansowej, Oświaty i Spraw 
Społecznych - Wiesława Gregulski.  
3/ Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Infrastruktury 
Technicznej- Jerzy Głowniak. 
Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.   

 
Ad. 5.  
Przed przystąpieniem do rozpatrzenia i podjęcia uchwał przewodniczący 
rady poinformował obecnych, Ŝe z projektami uchwał zapoznały się komisje 
stałe rady  i nie wniosły Ŝadnych uwag do przedstawionych projektów.  
 
Ad. 5/1.   
Jako pierwszy rozpatrzony został projekt uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie  gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 
alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii na 2008 rok.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
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Uchwała nr XV/97/08 zmieniająca uchwałę w sprawie  gminnego programu 
profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania 
narkomanii na 2008 rok stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 5/2.  
Kolejny projekt uchwały dotyczył regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych, 1 radny wstrzymał się od 
głosowania. 
Uchwała nr XV/98/08 w sprawie w sprawie regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5/3. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył odpowiedzi na skargę Wojewody 
Dolnośląskiego . 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 4 radnych. 
Uchwała nr XV/99/08 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody 
Dolnośląskiego stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad. 5/4. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy 
wsi śarek wraz z przysiółkiem do tej wsi o nazwie Brachów. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/100/08 w sprawie wystąpienia o zniesienie urzędowej nazwy 
wsi śarek wraz z przysiółkiem do tej wsi o nazwie Brachów stanowi załącznik 
do protokołu. 

Ad.5/5. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył regulaminu przyznawania dodatków oraz 
innych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach 
i placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Męcinka na rok 
2008. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
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Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/101/08 w sprawie regulaminu przyznawania dodatków oraz 
innych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach i 
placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Męcinka na rok 2008 
stanowi załącznik do protokołu.  

Ad.5/6. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zasad udzielania stypendiów dla uczniów i 
studentów. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/102/08 w sprawie  zasad udzielania stypendiów dla uczniów i 
studentów stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.5/7. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zwolnienia od obowiązku realizacji  
tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i 
opiekuńczych nauczyciela zatrudnionego na określonym stanowisku w 
szkole prowadzonej przez gminę Męcinka. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/103/08 w sprawie  zwolnienia od obowiązku realizacji  
tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych 
nauczyciela zatrudnionego na określonym stanowisku w szkole prowadzonej 
przez gminę Męcinka stanowi załącznik do protokołu. 
 

Ad.5/8. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył przyj ęcia dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała Nr XV/104/08 w sprawie przyjęcia dotacji z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu stanowi 
załącznik do protokołu. 

Ad.5/9. 
Kolejny projekt uchwały dotyczył zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej  
Państwo radni zapoznali się z projektem uchwały.  
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
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Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/105/08 w sprawie  zaciągnięcia poŜyczki długoterminowej 
stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 5/10.  
Ostatni projekt uchwały dotyczył zmian w budŜecie gminy Męcinka na 2008 
rok. 
Radni nie wnieśli Ŝadnych uwag ani wniosków do projektu uchwały.  
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
przedstawionym brzmieniu.  
Za podjęciem uchwały glosowało 14 radnych. 
Uchwała nr XV/106/08 w sprawie zmian w budŜecie gminy Męcinka na 2008 
rok stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. 6 .  
W sprawach róŜnych  Agnieszka Śmiłowska  w imieniu dyrektora Zespołu 
Szkół w Męcince zaprosiła wszystkich radnych i sołtysów wsi  na 
podsumowanie realizacji Programu Szkoła Myśląca o KaŜdym - SMOK przez 
Gimnazjum w Męcince.   
Przewodniczący rady przypomniał radnym o obowiązku przekazania do 
Wojewody Dolnośląskiego na właściwych formularzach oświadczeń 
lustracyjnych.  
Sekretarz Gminy – radny powiatu jaworskiego Zygmunt Melner zwrócił się do 
radnych o zaopiniowanie  udziału gminy Męcinka w remoncie drogi powiatowej 
na odcinku od kopalni COLAS do drogi wojewódzkiej Piotrowice ( 1 km). W 
remoncie drogi, który oszacowano na ok. 630 tys. oprócz zarządcy wyraziła 
zgodę na współfinansowanie  w wys. 1/3 nakładów firma COLAS (kopalnia 
bazaltu w Piotrowicach). Powiat ujmie remont tej drogi w planach remontu pod 
warunkiem, Ŝe gmina dołoŜy się do tego remontu i pokryje równieŜ 1/3 
kosztów. Dodał, Ŝe powiat zaplanował remont 12-tu dróg w całym powiecie w 
roku 2008, w tym remont 3-ch dróg na terenie gminy Męcinka.  
Radni nie wyrazili chęci aby współfinansować remont tej drogi.  
Radny Sitarz Lesław poinformował wójta, Ŝe współwłaścicielka budynku, w 
którym mieści się świetlica poinformowała radnego, Ŝe załoŜyła sprawę cywilną 
o stwierdzenie własności części budynku w którym mieści się świetlica. 
 
Ad. 7.  
Wójt udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na 
piśmie w punkcie 3 porządku sesji . 
- Mariola Mikołajczyk  
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1/ Proszę o koparkę w celu wyrównania terenu pod urządzenie boiska do piłki 
noŜnej dla dzieci. 
2/ Ponawiam ubiegłoroczną prośbę o wybudowanie przepustu na drodze 
Przybyłowicz   – Słup.  
- Wójt Gminy  
Koparka skierowana zostanie do prac ziemnych związanych z wyrównaniem 
gruntu pod boisko, gdy operator wróci z zaległego urlopu w moŜliwie krótkim 
terminie.  
Odnośnie budowy przepustu, jeŜeli jest to dojazd do prywatnych gruntów 
zadanie to nie moŜe być wykonane.  
- Franciszek Rudziec  
1/ Bardo proszę o zakup 5 stolików oraz 20 krzesełek do wyremontowanej salki 
przy świetlicy. Pomieszczenie to będzie słuŜyć dla dzieci i młodzieŜy do 
spotkań przy grach planszowych (szachy, warcaby oraz inne). Zakup gier 
planszowych deklarujemy z własnych środków. 
2/ Kiedy zostanie wybudowany przystanek autobusowy. 
3/ Uzupełnić parkiet na świetlicy.  
- Wójt Gminy 
Stoliki i krzesła zostaną zakupione.  
Przystanek zostanie wybudowany juŜ w najbliŜszych miesiącach. 
Parkiet na świetlicy zostanie uzupełniony.  
- Zdzisława Wachowska  
1/ Zwracam się z prośbą o wyrównanie dziur na drodze gminnej Piotrowice – 
Jawor. 
2/ Zgłoszenie do Zarządu Dróg Wojewódzkich naprawy drogi wojewódzkiej 
(rozległe koleiny). 
3/ Proszę o wycięcie drzewa  przy drodze wojewódzkiej w Piotrowicach. 
Drzewo jest mocno przechylone i stanowi zagroŜenie dla mieszkańców (za 
posesją o nr.99).  
4/ Proszę o naprawę wysepki, która znajduje się na środku stawu w centrum wsi 
Piotrowice.  
Wójt Gminy  
Droga gminna  na wskazanym odcinku zostanie poprawiona.  
W sprawie remontu drogi wojewódzkiej skierowane zostanie pismo do zarządcy 
drogi. 
Drzewo zostanie wycięte, po uzyskaniu odpowiedniego sprzętu.  
Naprawa wysepki zostanie wykonana przez wykonawcę tego zadania.  
- Lesław Sitarz  
1/ Zakończenie prac związanych z czyszczeniem przydroŜnych  rowów i 
poboczy w Kondratowie.  
2/ PołoŜenie asfaltu  około 1000 m na odcinku drogi Kondratów -   Wilków.  
3/ Postawienie wiaty przystankowej dla dzieci dojeŜdŜających do szkoły przy 
posesji Nr 66.  
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4/ NaleŜy  wyremontować i pomalować barierki na  mostach, poniewaŜ są 
skorodowane i mają uszkodzone słupki. 
5/ MontaŜ dodatkowych lamp oświetleniowych w miejscach szczególnie 
zaciemnionych w Kondratowie. 
6/ Budowa boiska do piłki siatkowej i placu zabaw dla dzieci.  
- Wójt Gminy   
Prace te zostaną dokończone jak tylko pogoda na to pozwoli. 
Droga Kondratów – Wilków zostanie wykonana na wiosnę przez Zarząd Dróg 
Powiatowych w Jaworze.  
Wiata zostanie postawiona w najbliŜszym czasie, wykonanie jej zostało zlecone.  
Wniosek o pomalowanie barierek  na mostkach zostanie przekazany do 
załatwienia wg właściwości.  
MontaŜ dodatkowych lamp oświetleniowych będzie moŜliwy  jeŜeli plan 
modernizacji oświetlenia w gminie to przewiduje. Nie planowano nowych 
inwestycji oświetleniowych.  
Budowa boisk i placów zabaw przewidziana jest w kaŜdej miejscowości.  
Hołyński Janusz 
1/ Zwracam się z prośbą o budowę placu zabaw przy stawie. 
2/ Doprowadzenie energii do altan przy stawie i  oświetlenia. 
3/ Wystąpić z pismem do Zarządu Dróg Krajowych o naprawę i zrobienie 
zatoczek dla autobusów przy przystankach i zamontowaniu lustra na 
skrzyŜowaniu.  
- Wójt Gminy  
Place zabaw są planowane do urządzenia w kaŜdej miejscowości. 
Doprowadzona zostanie  energia do altan przy stawie.  
Sprawa wykonania zatoczek i montaŜu lustra przy drodze krajowej zostanie 
przekazana wg właściwości.  
 
Ad. 8.   
Przewodniczący rady stwierdził wyczerpanie porządku dziennego sesji. 
Podziękował radnym i zaproszonym gościom za udział w obradach. 
Piętnastą  sesję Rady Gminy Męcinka ogłosił  za zamkniętą.  
 
 
 
Protokołowała :  
 
Małgorzata Rodzeń  
 
 
 
 
 


